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EDUCATION

1. B. Sc., (1986), General chemistry, Department of Chemistry / College of science, University of Mosul . 
2. M.Sc., (1992) , studies on the changing of rheological properties of asphalt .
Dr.I.A. Al-Dobouni, Department of Chemistry / College of science, University of Mosul.

3.PH.D.SC.(2017)" Modification of rheological properties of asphalt"
Effect Oxidation and reclaimed Tiers rubber on the homogeneity of  Asphalt – Sulfur Blends.

 Dr.I.A. Al-Dobouni, Department of Chemistry / College of science, University of Mosul.

.
EMPLOYMENT
Septemper 1986-1992 :
A. Chemist 

1992-2002 : 
Assistant lecturer of industrial chemistry University of Mosul,  College of science, Department of Chemistry .

2002-2008 :
lecturer of industrial chemistry University of Mosul,  College of science, Department of Chemistry .

2008-2013 :

Assistant prof. of industrial Chemistry University of Mosul,  College of science, Department of Chemistry .

2013-2018 :

Assistant prof. of industrial Chemistry University of Mosul,  College of science, Department of New and renewable energy .

PUPLICATIONS

i- Refereed Papers:

1. Modification of Asphalt by Asphaltene. Rafidain J. of Science
    Vol.11 no.2 (2000). 
2. Modification of asphalt treatment with polyethylene, effect of modification methods on the Homogeneity of asphalt. Imad A. Al-Dobouni, Lubna A. Salih . Raf., J. Vol(13) ,No. 1, pp. (59-65). 2002 .
3. A low cost process for treating waste water a laboratory estimation applied to waste water from Khauser river in the city of Mosul . Imad A.Al-Dobouni, Lubna A. Salih and Iman A. Ahmed. J. of renewable Environment & Investment . Vol(4) ,No. 2, pp. (79-91). 2001 .

4. Effect of Asphalt oxidation on the stability of Asphalt –sulfur blends . Petroleum Science and Technology (2006).
5. Effect of polyethylene addition on thermodynamic stability of Asphalt –sulfur blends . Raf. J. Sci., Vol(16) ,No. 3, pp. (57-65). 2005 .

6. Effect of polymeric chain flexibility on electrical conductivity of aromatic polyesters. Raf. J. Sci., Vol(18) ,No. 1, pp. (20-27). 2007.

7. Effect of air blowing of qaiyarah Asphalt on the stability of Asphalt –sulfur blends . Raf. J. Sci. 2008 .
8. Conversion of fish oil into biodiesel fuels via acid base catalyzed transesterification; A.B.Fadhil,L.A.Saleh; Energy Sources, partA,36:1571-1577,2014. 
9. - Production of biodiesel from non-edible oil, wild mustard(Brassica Juncea L) seed oil through cleaner routes; Abdelrahman B.F,Lubna A.Saleh,Duaa H.Alltamer ; Energy Sources, partA,10:1080,2019;
ii- Patents: 

1. A method of production a standard mastic (water-proof materials) via catalytic thermal treatment of heavy bituminous materials with sulphur . (E01C19/02) 19/08 No. 2726 .1998.
2. The development of new asphaltic binder consist of   stable "sulfur- asphalt" mixture.4098,2014.
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الاسم الرباعي واللقب : لبنى عبد العزيز صالح 
الجنس : انثى .

تاريخ الميلاد : 25-12-1963
الحالة الاجتماعية : متزوجة  .

الجنسية : عراقية .

الوظيفة : تدريسية لمادة النفط وبدائل الطاقة.

محل العمل : قسم الكيمياء / كلية العلوم / جامعة الموصل / موصل / عراق .

البريد الالكتروني :    lubnaabdulaziz@uomosul.edu.iq  :  
الشهادات الحاصل عليها : 
1. ماجستير كيمياء صناعية في (1992) : قسم الكيمياء / كلية العلوم / جامعة الموصل .

2. بكالوريوس في علوم الكيمياء (1986) : كيمياء عامة . قسم الكيمياء / كلية العلوم / جامعة الموصل .

3.دكتوراه في الكيمياء الصناعية (2017) : قسم الكيمياء / كلية العلوم / جامعة الموصل .
الوظائف الشاغلة :

1. 1986-1992
م. كيمياوي 

2. 1992-2002 : 

مدرس مساعد في الكيمياء الصناعية في جامعة الموصل/ كلية العلوم / قسم الكيمياء.

3. 2002-2008 :

مدرس في الكيمياء الصناعية في جامعة الموصل / كلية العلوم / قسم الكيمياء.

4. 2008-2013 : 

استاذ مساعد لمادة الكيمياء الصناعية في جامعة الموصل / كلية العلوم / قسم الكيمياء. 2013-2018:
استاذ مساعد لمادة الكيمياء الصناعية في جامعة الموصل / كلية العلوم / قسم الطاقات الجديدة والمتجددة.
البحوث المنشورة  والمقبولة للنشر في مجلات محكمة :
1. تحوير الاسفلت بالاسفلتين . مجلة علوم الرافدين العدد 11 رقم (2) لسنة 2002 .
2. اسلوب محدود الكلفة لمعالجة مجاري المياه السكنية / تطبيق استقرائي مختبري على ملوثات نهر الخوصر في مدينة الموصل . مجلة ابحاث البيئة والتنمي المستدامة المجلد الرابع – العدد الثاني 2001 .عماد الدبوني ، لبنى عبد العزيز ، ايمان اسماعيل .
3. تحوير الاسفلت بالمعالجة مع البولي اثيلين ، تاثير اساليب المعالجة التويرية على تجانس النظام الاسفلتي . عماد الدبوني ، لبنى عبد العزيز / مجلة علوم الرافدين العدد 13 رقم 1 (2002) .
4. تاثير اضافة البلي اثيلين على الاستقرارية الثرمودايناميكية لمزائج (اسفلت - كبريت) مجلة علوم الرافدين عدد 16 رقم 3 (2005) .
5. تاثير الاسفلت المؤكسد على استقرارية مزائج (اسفلت-كبريت) مجلة علوم وتكنولوجيا البترول مجلة 26 ، عدد 12 ،(2008) .
6. تاثير مرونة السلسلة البوليمرية على التوصيل الكهربائي للبولي استرات الاروماتية . مجلة علوم الرافدين العدد 18 الرقم 1 اسعد فيصل ، لبنى عبد العزيز ، شيماء سلطان.
7. تاثير الفخ بالهواء لاسفلت القيارة على استقرارية مزائج (اسفلت-كبريت) مجلة علوم الرافدين العدد 19 الرقم 2 (2008) .
8. تحويل زيت السمك الى وقود حيوي(2014) مجلة Energy souces part a 36:1571-1577
براءات الاختراع :

1. طريقة لانتاج مواد تسطيح قياسية بالمعالجة الحرارية المحفزة للمواد القيرية الثقيلة مع الكبريت . رقم البراءة 2726 بتاريخ 30-7-1998 . د.عماد الدبوني ، لبنى عبد العزيز ، غاندي غانم / كلية الهندسة المدنية .
2. تطوير رابط اسفلتي جديد يتكون من مزيج اسفلت – كبريت مستقر ثرموداينميكيا
المخترعون لبنى عبدالعزيز صالح, د.عماد الدبوني, مروة التمر 

رقم البراءة 4098 في 22/12/2014
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